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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde - 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 02. marts 2022, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Per Ottosen, Tina Beck 

Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Jeppe. 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Dennis, Maria  

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Lisbeth K. 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard og Maria Øxenberg 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

308- 

Godkendelse af referat fra d. 07.12. 

Godkendt  

Orienteringspunkter:   

309- 

Elevrådet  

 

Har været coronaramte – længe siden sidste møde  

Lokalet til elevrådet – laves hyggeligt.  

AMR – udskudt til næste gang 

8.kl´s elever planlægger turneringer i skak og 

bordtennis i frikvarterne for udskolingsele-

verne 

Ønsker – man vil gerne have nogle nye elevstole i 

udskolingen, at låne a-blokkens bordfodbold-

borde til udskolingen.    

Udefrikvarteret i 10-pausen går udemærket for 

udskolingseleverne 

 

310- 

Cortonasituationen 

Uddeler selvtest hvis en klasse rammes med flere 

tilfælde af corona. 

Før vinterferien var vi massivt ramt både blandt 

personale og elever.  

Vi er tæt på normalen og planlægger igen med 

morgensang, aktiviteter ud af huset ex lejrskoler  

Prøverne for 9.årgang er reduceret i antal og op-

givelser til de mundtlige prøver kan tillige over-

vejes reduceret i samarbejde med ledelsen.  

Standpunktskarakteren og prøvekarakteren vurde-

res og den højeste karakter vil fremgå på elevens 

eksamensbevis. 

Eksamensperiode og frister til de mundtlige prø-

ver er endnu ikke helt på plads. 

 

311- 

Orientering om genopbygning af hallen 

ved klub. 

Føljeton – Hallen er ved at være klar til anven-

delse. Har været en større opgave, end man tro-

ede. Forskellige forhold i hallen er kommet bag 

på håndværkerne.  

 

312- 

Info om økonomi og hvornår et regn-

skab bliver fremlagt 

De sidste regninger er betalt for regnskabsåret 

2021 – og vi har netop i dag kunne lukke regn-

skab 2021 og trække skolebestyrelses regnskabs-

rapport. 
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Skolens regnskab afsluttes med et overskud på 

4.000-kr. hvilket bestyrelsen udtrykker tilfreds-

hed med. 

Dog påpeger skolebestyrelsen igen i år, at den fo-

religgende regnskabsrapport, der kan udtrækkes 

fra regnskabsprogrammet, er for overfladisk og 

ikke giver et egentligt indblik i regnskabet. 

 

Til næste møde medtages det interne budget for 

at kunne gennemgå økonomien der er afsat i til-

knytning til elevernes undervisning 

undervisningen 

 

  

313- 

Ny skolesekretær starter den 01.03. 

Heidi Eggert er startet i dag i 30 timer stilling, 

hovedarbejdsplads på afdel. No. 

Administrative opgaver, hjemmeside, aula, face-

book, kommunikationsudvalget o. a.  

 

314- 

Specialklasse næste skoleår på Sønder-

søskolen 

Besluttet at d.1/8 - 2022 overgår spec.kl afdel. SØ 

til Nordfynsskolen.  

Det betyder, at spec.kl fortsat er på vores matri-

kel, men ikke under vores ledelse. Det betyder li-

geledes, at vi trækkes ca. 600.000 kr. og derfor 

skal have 1,2 lærer videre. Der tales med 

spec.klasselærerne om forflyttelse. 

Fortsat vigtigt at spec.klasseeleverne føler sig 

velkomne her – det er en opgave at tage vare på 

som personalegruppe.   

 

315- 

Opstart af førskolen 

God opstart. 54 førskoleelever startede op i 2 

klasser. Vi påtænker næste skoleår at forsøge en 

anden model. Nærmere herom næste skoleår.  

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

316- 

Hvad kan vi lære af Særslev-Hårslev sa-

gen? 

Vi har forholdt os til sagen, så vi kan undgå en 

lignende sag hos os. Ingen kontant beholdning på 

Søndersøskolen. 

På kommunalt plan oprettes en whistleblowerord-

ning. 

X 

317- 

Genbesøg af vores princip for anven-

delse af klassekasser 

En drøftelse med input og princippet revideres og 

nyt udkast fremlægges ved næste skolebestyrel-

sesmøde.  

X 

318- 

Den første planlægning af valg til Sko-

lebestyrelsen. Afklaring af hvem ønsker 

genvalg? 

Maria, Jørgen ønsker ikke at genopstille 

Lisbeth kan ikke genopstille 

Helle genopstiller  

Per genopstiller 

Mikkel genopstiller  

Tina genopstiller 

 

Antal: De nye styrelsesvedtægter siger at vi skal 

have valgt 5 forældrerep. – ved seneste valg havde 

vi 8 

Mangler 1 bestyrelsesmedlemmer og Suppleanter. 

 

Nedsat et valgbestyrelse: 
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Formand Lisbeth, forældrerepræsentant Mikkel , 

Nikolaj Vang, Jan Møller-Iversen – møde og ori-

entering ud på Aula. 

Drøftelse om hvordan vi kan reklamere for valget, 

samt hvilket materiale der et for nye medlemmer 

omhandlende hvad man skal og kan.  

 

319- 

Evt. 

Sex i uge 6 – Frivillig deltagelse. Overveje blandt 

lærergruppen om vi bør have et større fokus der. 

Headset til pc, Vi har låneheadset på skolen, men 

da flere elever oplever, at det skal benyttes dag-

ligt. Placering i klassen? 

 

Ønske om at flytte skolebestyrelsesmøde til 

d. 19/5 – godkendt. 

  

  

 

 

Punkt til kommende møde: 

Næste skolebestyrelsesmøde: 04/04 2022. kl. 17.30 – 19.30: 

Brug af Headset i undervisningen 

Klassekasse. 

- Temadrøftelse af Børne- og ungepolitik 

 


